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Sak 13 /12  Godkjenning av Protokoll KO 16.4.12 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll- KO  fra 16.4.12 godkjennes.  
 
Vedtak 
Protokoll KO  fra 16.4.12 godkjennes.  
 

Sak 14 /12  SaLTo årsrapport 2011 til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, råd og komiteer: 
Årsrapporten for SaLTo 2011 tas til orientering  
 
Vedtak: 
Årsrapporten for SaLTo 2011 tas til orientering  

 

Sak 15 /12  Høringssvar - Plan for idrett og friluftsliv 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Planen som nå er kommet ut på høring er en god plan som  behandler mange viktige tema og 
utviklingstrekk. Oslo er en by i kraftig vekst og det er nødvendig med en offensiv satsing på 
idretts- og friluftsliv for å kunne tilby både gamle og nye innbyggere et godt tilbud innen 
idretts- og friluftsliv. 
 
De statistiske oversiktene er nyttige, men Bydel Bjerke mener at enkelte av disse kunne vært 
oppdatert. Figur 7 på side 21 bygger på tall fra 2007. Siden den gang er befolkningsveksten 
blitt oppjustert og Bymiljøetaten bør bruke de siste tilgjengelige tall fra UKE. Bydel Bjerke 
har utarbeidet en tilsvarende figur basert på nye tall fra 2012:  
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres 
 
 
 

Sak 16 /12  Prognose april - tertialrapport, tertialstatistikk for 1 
tertial for Bydel Bjerke 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, råd og komiteer: 
Tertialrapport og tertialstatistikken tas til orientering. 
 
Vedtak 
Tertialrapport og tertialstatistikken tas til orientering. 
 



Sak 17 /12  Offentlig ettersyn - Kabelgaten 22-26 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Bydel Bjerke har ved tidligere uttalelse stilt seg positiv til en utvidelse av 
Kuben yrkesarena. I tidligere uttalelse understreket bydelsutvalget også viktigheten av å sikre 
uteareal av særlig høy kvalitet siden uteareal er et knapt gode i planområdet. Bydel Bjerke ser 
behovet for en utvidelse av skolen og ønsker at det skal etableres et godt utdanningstilbud i 
bydelen. På tross av dette vil bydelsutvalget nå likevel gå imot planene slik de nå er foreslått. 
Bydel Bjerke kan ikke anbefale planforslaget på grunn av flere svakheter og mangler ved 
utearealene. 
 
Forslagsstiller skriver i planforslaget at det vil bli lagt til rette for gode oppholdsarealer både 
ute og inne, men det synes ikke å foreligge noen konkrete tiltak som hever kvaliteten på 
utearealene nevneverdig. Luft- og støyforholdene er dårlige og i tillegg er det bare satt av 3 
m2 uteareal per elev. For å få noe større utearealer vil det være en fordel om parkeringen løses 
gjennom å leie arealer på en nærliggende eiendom. Videre kan bydelsutvalget heller ikke 
anbefale §8 i forslag til reguleringsbestemmelser. Dersom kun 50% av utearealene 
tilfredsstiller anbefalte grenser for støy er det på ingen måte utearealer av særlig høy kvalitet. 
 
Både størrelsen eller kvaliteten på utearealene er langt fra tilfredsstillende og bydelsutvalget 
støtter derfor Plan- og bygningsetatens vurdering i at forslaget ikke kan anbefales. Siden det 
er så begrenset med uteareal må det være et krav at hele utearealet tilfredsstiller gjeldende 
normer og krav vedrørende luft og støy. Bydelsutvalget viser her også til uttalelse fra 
bydelsoverlegen.  
 
Forslag til endring fra Høyre:  
Bydelsutvalget i Bydel Bjerke har ved tidligere uttalelse stilt seg positiv til en utvidelse av 
Kuben yrkesarena. I tidligere uttalelse understreket bydelsutvalget også viktigheten av å sikre 
uteareal av særlig høy kvalitet siden uteareal er et knapt gode i planområdet. Bydel Bjerke 
ser behovet for en utvidelse av skolen og ønsker at det skal etableres et godt utdanningstilbud 
i bydelen.  
 
Forslagsstiller skriver i planforslaget at det vil bli lagt til rette for gode oppholdsarealer både 
ute og inne, men det synes ikke å foreligge noen konkrete tiltak som hever kvaliteten på 
utearealene nevneverdig. Luft- og støyforholdene er dårlige og i tillegg er det bare satt av 3 
m2 uteareal per elev. For å få noe større utearealer vil det være en fordel om parkeringen 
løses gjennom å leie arealer på en nærliggende eiendom.  
 
Oslo bystyre vedtok i 2012 skolebehovsplanen for 2012 til 2022. Denne skolebehovsplan viser 
entydig at det er stort behov for flere skoleplasser for den lovpålagte grunnskole opplæringen 
og for ungdom mellom 16 til 19 år som har rett til videregående utdanning. 
 
Bystyrets behandling av denne skolebehovsplan er en av årsakene til at denne sak reises. Det 
grep utdanningsetaten gjør med hensyn til å se en sammenheng mellom Kuben yrkesarena og 
det bygg som nå er lagt ut til offentlig ettersyn, er meget naturlig. Det er derfor meget uheldig 
at Plan- og bygningsetaten i liten grad har sett bruken av Kabelgaten 22-26 mer i 
sammenheng med Kuben yrkesarena. 
 
Kuben yrkesarena skal både ha et tilbud til de som har rett til videregående utdanning og til 
voksne studenter som har takket ja til fagskole utdanning. Denne utdanning er et selvstendig 
utdanningsløp på tertiærnivå og er hjemlet i en egen lov om fagskoleutdanning. Disse 
studenter har alle fag eller svennebrev som grunnlag, med tilhørende praksis, for å kunne ta 



en slik utdanning. 
 
Dette betyr at alle som får et utdanningstilbud er på videregående skole eller tertiærnivå 
(Høgskolenivå). Hovedargumentet om ikke å kunne godkjenne det fremlage forslag til 
regulering er knyttet til sikring av uteareal for lek. Det vises videre til at det er viktig å ta 
hensyn til at bygget også kan benyttes for grunnskole utdanning, uten at eget regulerings-
forslag fremmes. Det er slik at yrkesutdanning som fører fram til fag og svennebrev og 
fagskoleutdanning er et satsningsområde. Det å se sammenhengen mellom denne utdanning 
og fagskoleutdanningen og dermed samspillet med arbeidslivet, gjør at behovet for lek på et 
uteareal må vike for hvordan skoleanleggene er organisert med hensyn til 
undervisningslokaler, laboratorier, prøvestasjoner og gode arbeidsplasser for lærere og 
andre tilsatte. Byggene må legge forholdene til rette for at arbeidslivet får gode muligheter til 
å samarbeide med skolen og har en utforming som både legger til rette for vanlig 
klasseromsundervisning, undervisning i store grupper, nettbasert undervisning, forsøk i 
laboratorier og prøvestasjoner og kveldsundervisning. 
 
Det er slik at det ved Kuben forefinnes aktivitetsrom og sågar en egen takterrasse som alle 
elever og studenter vil kunne benytte. 
 
Skolens indre organisering og tilrettelegging for den undervisning og opplæring som skal gis 
for ungdom og voksne er viktigere og av større betydning enn mulighet til lek og aktivitet på 
eller i nærheten. 
 
På tross av at verken størrelsen eller kvaliteten på utearealene langt fra er tilfredsstillende vil 
likevel bydelsutvalget med utgangspunkt i skolebehovsplanen anbefale planforslaget. 
 
Votering:  
Forslag fra Høyre 
: Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget i Bydel Bjerke har ved tidligere uttalelse stilt seg positiv til en utvidelse av 
Kuben yrkesarena. I tidligere uttalelse understreket bydelsutvalget også viktigheten av å sikre 
uteareal av særlig høy kvalitet siden uteareal er et knapt gode i planområdet. Bydel Bjerke 
ser behovet for en utvidelse av skolen og ønsker at det skal etableres et godt utdanningstilbud 
i bydelen.  
 
Forslagsstiller skriver i planforslaget at det vil bli lagt til rette for gode oppholdsarealer både 
ute og inne, men det synes ikke å foreligge noen konkrete tiltak som hever kvaliteten på 
utearealene nevneverdig. Luft- og støyforholdene er dårlige og i tillegg er det bare satt av 3 
m2 uteareal per elev. For å få noe større utearealer vil det være en fordel om parkeringen 
løses gjennom å leie arealer på en nærliggende eiendom.  
 
Oslo bystyre vedtok i 2012 skolebehovsplanen for 2012 til 2022. Denne skolebehovsplan viser 
entydig at det er stort behov for flere skoleplasser for den lovpålagte grunnskole opplæringen 
og for ungdom mellom 16 til 19 år som har rett til videregående utdanning. 
 
Bystyrets behandling av denne skolebehovsplan er en av årsakene til at denne sak reises. Det 
grep utdanningsetaten gjør med hensyn til å se en sammenheng mellom Kuben yrkesarena og 
det bygg som nå er lagt ut til offentlig ettersyn, er meget naturlig. Det er derfor meget uheldig 
at Plan- og bygningsetaten i liten grad har sett bruken av Kabelgaten 22-26 mer i 
sammenheng med Kuben yrkesarena. 



 
Kuben yrkesarena skal både ha et tilbud til de som har rett til videregående utdanning og til 
voksne studenter som har takket ja til fagskole utdanning. Denne utdanning er et selvstendig 
utdanningsløp på tertiærnivå og er hjemlet i en egen lov om fagskoleutdanning. Disse 
studenter har alle fag eller svennebrev som grunnlag, med tilhørende praksis, for å kunne ta 
en slik utdanning. 
 
Dette betyr at alle som får et utdanningstilbud er på videregående skole eller tertiærnivå 
(Høgskolenivå). Hovedargumentet om ikke å kunne godkjenne det fremlage forslag til 
regulering er knyttet til sikring av uteareal for lek. Det vises videre til at det er viktig å ta 
hensyn til at bygget også kan benyttes for grunnskole utdanning, uten at eget regulerings-
forslag fremmes. Det er slik at yrkesutdanning som fører fram til fag og svennebrev og 
fagskoleutdanning er et satsningsområde. Det å se sammenhengen mellom denne utdanning 
og fagskoleutdanningen og dermed samspillet med arbeidslivet, gjør at behovet for lek på et 
uteareal må vike for hvordan skoleanleggene er organisert med hensyn til 
undervisningslokaler, laboratorier, prøvestasjoner og gode arbeidsplasser for lærere og 
andre tilsatte. Byggene må legge forholdene til rette for at arbeidslivet får gode muligheter til 
å samarbeide med skolen og har en utforming som både legger til rette for vanlig 
klasseromsundervisning, undervisning i store grupper, nettbasert undervisning, forsøk i 
laboratorier og prøvestasjoner og kveldsundervisning. 
 
Det er slik at det ved Kuben forefinnes aktivitetsrom og sågar en egen takterrasse som alle 
elever og studenter vil kunne benytte. 
 
Skolens indre organisering og tilrettelegging for den undervisning og opplæring som skal gis 
for ungdom og voksne er viktigere og av større betydning enn mulighet til lek og aktivitet på 
eller i nærheten. 
 
På tross av at verken størrelsen eller kvaliteten på utearealene langt fra er tilfredsstillende vil 
likevel bydelsutvalget med utgangspunkt i skolebehovsplanen anbefale planforslaget. 
 

Sak 18 /12  Fordeling av frivillighetsmidler 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i BU 
Vedtak fattet på delegert fullmakt i Kultur- og oppvekstskomiteen tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak på delegert fullmakt i KO 

Nr  Org. Navn Søknad 
Adm. 
Forslag KO vedtak 

Rapport 
2011 

1 Årvoll IL Håndballgruppe 35000 8 000  Ikke søkt 
2 Vivo Brass ad Libitum 20000   Ikke søkt 
3 Årvoll Sangensemble 29800 10 000  Ja 
4 Årvoll Sangensemble 56000 10 000  Ja 
5 Årvoll Sangensemble 53550   Ja 
6 PåTvers (Deoran) 31500   Ja 
7 Bjerke Dramatiske Selskap 50000 20 000  Ja 
8 Folkeakademiet, Bjerke 10000 7 000  Ja 
9 Folkeakademiet, Bjerke 22500 15 000  Ja 

10 Strykes - dobbel     
11 Aktivitetshuset Rasmus 12500 0  Ikke søkt 
12 Jakub Jarebica 3100 3 000  Ikke søkt 
13 Årvoll Lions          10000           4 000  Ikke søkt 



14 Friluftslivets Samarbeidsutvalg 14500 6 000  Ja 
15 Friluftslivets Samarbeidsutvalg 20000 10 000  Ja 
16 "Diskoteket" v/ Trude Essie Ask 7500 7 500  Ikke søkt 
17 IKRA 30000 12 000  Ja 
18 Tonsenhagen skoles strykeorkester 10000 4 000  Ja 
19 Årvoll Pensjonistforening m fl 53000   Ikke søkt 
20 Bjerke Husflidlag 5000 4 000  Ikke søkt 
21 Groruddalen Revmatikerforening 3872 2 500  Ikke søkt 
22 Strykes - dobbel     
23 Årvoll skoles musikkorps 90000 20 000  Ja 
24 Karvan 35500 8 000  Ja 
25 Karvan 80000 16 000  Ja 
26 Caroline Skjørshammer 75000   Ikke søkt 
27 Sisiktoppen foreldreutvalg 25500 8 000  Ikke søkt 
28 Kolås Ski og Sykkelklubb 70000   Ikke søkt 
29 Årvoll IL Skigruppe 14168 4 000  Ikke søkt 
30 Hasle-Løren håndball 10000 5 000  Ja 
31 Tonsen kammerkor 20000 5 000  Ja 
32 Azerbaijani - Norwegian Association 15000 5 000  Ikke søkt 
33 Økern Parkteater 22000 15 000  Ja 
34 CAYA 30000 15 000  Ja 
35 CAMALINI 75000 20 000  Ja 
36 Veitvet Håndarbeidsgruppe 10000 5 000  Ikke søkt 
37 Veitvet-Sletteløkka Kulturforum 100000 20 000  Ikke søkt 
38 Sletteløkka arrangementer 20000? 5 000  Ikke søkt 

39 
Hindi språkopplæring og 
kulturformidling 30000 5 000  Ikke søkt 

40 Veitvet Sportsklubb 40000 10 000  Ikke søkt 
41 Brukerforum Årvoll gård 10000 6 000  Ja 
42 Brukerforum Årvoll gård 11000 7 000  Ja 
43 Brukerforum Årvoll gård 20000 10 000  Ja 
44 Brukerforum Årvoll gård 52500 15 000  Ja 
45 CAMALINI 75000 25 000  Ja 
46 Dreams barne og ungdomsband 25000 3 000  Ikke søkt 
47 Kinesisk søndagsskole 45000 5 000  Ja 
48 Salangai Narthanalayam 29000 11 000  Ja 
49 Salangai Narthanalayam 35000 15 000  Ja 
50 Strykes - rapportering     
51 Kvinnetreffen 15000 10 000  Ja 
52 Strykes - dobbel     
53 Maleklubben på Årvoll gård 8000 4000  Ja 
54 Strykes - dobbel     
   400000   
 
Merknad til behandling av søknadene:  
KO etterlyste rapportene fra 2011 og søknadene for årets frivillighetsmidler. Under møtet ble 
søknadene funnet, og lagt til grunn for fordeling. Rapporter ble ikke forelagt. KO ønsker både 
søknader og rapporter i forkant av behandling av frivillighetsmidler for 2013.   
 
Forslag fra FRP:  
Behandlingen av fordelingen utsettes da de nødvendige papirene ikke fremlå.  
 
Votering over forslag fra FRP: 
1 stemme for: (FRP)  
5 stemmer imot: (AP, SV, R, H) 
 
Vedtak:  



Nr  Org. Navn Søknad 
Adm. 
Forslag KO vedtak 

Rapport 
2011 

1 Årvoll IL Håndballgruppe 35000 8 000 10 000 Ikke søkt 
2 Vivo Brass ad Libitum 20000  - Ikke søkt 
3 Årvoll Sangensemble 29800 10 000 10 000 Ja 
4 Årvoll Sangensemble 56000 10 000 10 000 Ja 
5 Årvoll Sangensemble 53550  - Ja 
6 PåTvers (Deoran) 31500  - Ja 
7 Bjerke Dramatiske Selskap 50000 20 000 20 000 Ja 
8 Folkeakademiet, Bjerke 10000 7 000 7 000 Ja 
9 Folkeakademiet, Bjerke 22500 15 000 15 000 Ja 

10 Strykes - dobbel   -  
11 Aktivitetshuset Rasmus 12500 0 - Ikke søkt 
12 Jakub Jarebica 3100 3 000 3000 Ikke søkt 
13 Årvoll Lions          10000           4 000 6 000 Ikke søkt 
14 Friluftslivets Samarbeidsutvalg 14500 6 000 6 000 Ja 
15 Friluftslivets Samarbeidsutvalg 20000 10 000 10 000 Ja 
16 "Diskoteket" v/ Trude Essie Ask 7500 7 500 7 500 Ikke søkt 
17 IKRA 30000 12 000 12 000 Ja 
18 Tonsenhagen skoles strykeorkester 10000 4 000 4 000 Ja 
19 Årvoll Pensjonistforening m fl 53000  - Ikke søkt 
20 Bjerke Husflidlag 5000 4 000 4 000 Ikke søkt 
21 Groruddalen Revmatikerforening 3872 2 500 - Ikke søkt 
22 Strykes - dobbel   -  
23 Årvoll skoles musikkorps 90000 20 000 20 000 Ja 
24 Karvan 35500 8 000 8 000 Ja 
25 Karvan 80000 16 000 10 000 Ja 
26 Caroline Skjørshammer 75000  - Ikke søkt 
27 Sisiktoppen foreldreutvalg 25500 8 000 - Ikke søkt 
28 Kolås Ski og Sykkelklubb 70000  8 000 Ikke søkt 
29 Årvoll IL Skigruppe 14168 4 000 6 000 Ikke søkt 
30 Hasle-Løren håndball 10000 5 000 7 000 Ja 
31 Tonsen kammerkor 20000 5 000 5 000 Ja 
32 Azerbaijani - Norwegian Association 15000 5 000 3 000 Ikke søkt 
33 Økern Parkteater 22000 15 000 15 000 Ja 
34 CAYA 30000 15 000 15 000 Ja 
35 CAMALINI 75000 20 000 20 000 Ja 
36 Veitvet Håndarbeidsgruppe 10000 5 000 5 000 Ikke søkt 
37 Veitvet-Sletteløkka Kulturforum 100000 20 000 20 000 Ikke søkt 
38 Sletteløkka arrangementer 20000? 5 000 8 000 Ikke søkt 

39 
Hindi språkopplæring og 
kulturformidling 30000 5 000 5 000 Ikke søkt 

40 Veitvet Sportsklubb 40000 10 000 10 000 Ikke søkt 
41 Brukerforum Årvoll gård 10000 6 000 6 000 Ja 
42 Brukerforum Årvoll gård 11000 7 000 7 000 Ja 
43 Brukerforum Årvoll gård 20000 10 000 10 000 Ja 
44 Brukerforum Årvoll gård 52500 15 000 15 000 Ja 
45 CAMALINI 75000 25 000 25 000 Ja 
46 Dreams barne og ungdomsband 25000 3 000 3 000 Ikke søkt 
47 Kinesisk søndagsskole 45000 5 000 5 000 Ja 
48 Salangai Narthanalayam 29000 11 000 11 000 Ja 
49 Salangai Narthanalayam 35000 15 000 15 000 Ja 
50 Strykes - rapportering   -  
51 Kvinnetreffen 15000 10 000 10 000 Ja 
52 Strykes - dobbel   -  
53 Maleklubben på Årvoll gård 8000 4000 4 000 Ja 
54 Strykes - dobbel   -  



   400000 400 000  
Protokolltilførsel 
1. Fremskrittspartiet mener at kultur og oppvekstkomiteens medlemmer ikke har tilstrekkelig 

kjennskap til de innkomne søknader om frivillighetsmidler, og at en god vurdering av 
disse ikke kan gjøres i selve møtet, da de kun er tilgjengelig på en bærbar pc og er over 
femti i antall.  Fremskrittspartiet foreslår  å utsette fordelingen av frivillighetsmidler til en 
passende dag før neste BU møte, slik at representantene kan sette seg bedre inn i 
søknadene.  

2. Fremskrittspartiet ønsker at fordelingen av frivillighetsmidler skal komme barn, eldre og 
funksjonshemmede til gode. Dette er utsatte grupper, fordi de ikke har mulighet til å 
finansiere sine fritidssysler og prosjekter på samme måte som myndige arbeidsføre 
mennesker. 

Fremskrittspartiet ønsker derfor å prioritere slike grupper tungt, og kutte støtten til 
foreninger vi mener burde finansiere seg selv. Midler som evt blir til overs, ønskes tilbakeført 
BU for så å bli utlyst på nytt. 
Vi ser med bekymring på at det er få organisasjoner som får tildelt hele beløpet de har søkt 
om, fordi man da ikke vet om prosjektene faktisk kan gjennomføres.  
Selv om vårt syn ikke samsvarer med resten av komiteen, mener vi at vi burde fått bedre tid og 
mulighet til å legge det frem. 
Vi har forståelse for at det hadde vært tidsmessig krevende, men slik kan det også være i en 
demokratisk prosess. På bakgrunn av dette, samt misnøye med begrenset tilgang til søkernes 
søknader, budsjetter og regnskap, velger Fremskrittspartiet å stemme mot budsjettet i sin 
helhet. 
Fremskrittspartiet foreslår å forkaste budsjettet, slik at fordelingen av midler må 
gjennomføres på nytt. Forslaget avvises mot Fremskrittspartiets stemme. 
 

Sak 19 /12  Tildeling av Bjerkeprisen 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i KO på delegert fullmakt 
Bydelsdirektøren fremmer saken uten forslag til vedtak i Kultur- og oppvekstkomiteen. 
 
Forslag til vedtak i bydelsutvalget 
Saken tas til orientering. 
 
Vedtak 
Tildeling av Bjerkeprisen 2012 offentliggjøres 10. Juni på sommer på Årvoll gård. 
 

Sak 20 /12  Endring av av navn - Årvoll kulturscene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak bydelsutvalget 
Navnet på lokalet Årvoll kulturscene på Årvoll gård foreslås endret til et av to alternativer: 
Alternativ 1: Kulturlåven 
Alternativ 2: Kulturloftet 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak  
Navnet på lokalet Årvoll kulturscene på Årvoll gård foreslås endret til Kulturloftet. 
 



Bydel Bjerke, 22.05.2012 
 
Jenny Dahl Bakken       Linda Elizabeth Gray  
leder         sekretær  
  


